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ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

Προς 
 

Τον Υπουργό  Υγείας κ. Άδωνι Γεωργιάδη 
 

 

Θέμα: «Σχετικά με το Ογκολογικό και Ακτινοθεραπευτικό τμήμα του 

Πανεπιστημιακού Γενικού Νοσοκομείου Πατρών (ΠΓΝΠ)»  

Κύριε Υπουργέ,  

Μια από τις μεγαλύτερες και επιτυχημένες μεταρρυθμίσεις στο χώρο της Υγείας ήταν 

η δημιουργία του Ε.Σ.Υ. Η ενίσχυσή του λοιπόν είναι αυτονόητη και επιβεβλημένη σ’ 

ένα κράτος δικαίου, ισονομίας, ίσων ευκαιριών και κοινωνικής δικαιοσύνης.  

Η αποτύπωση των δεδομένων όμως είναι μετρήσιμη και μη αμφισβητήσιμη για την 

στελέχωση και τις ελλείψεις σε εξοπλισμό και υποδομές των Νοσοκομείων της 

χώρας. Δεν αποτελεί εξαίρεση το ΠΓΝΠ το οποίο έχει περιέλθει σε μια κατάσταση 

πρωτόγνωρης υπολειτουργίας όσον αφορά το Ογκολογικό και Ακτινοθεραπευτικό 

τμήματά του. 

Το ΠΓΝΠ, νοσοκομείο αιχμής, καλείται να καλύψει την περίθαλψη/νοσηλεία 

ογκολογικών ασθενών μιας ευρύτερης γεωγραφικής περιοχής που περιλαμβάνει την 

περιφέρεια Δυτικής Ελλάδας και ασθενείς από τα Ιόνια νησιά. 

Η υφιστάμενη κατάσταση για το ΠΓΝΠ αποτυπώνεται όπως παρακάτω 

● Στο τμήμα Ακτινοθεραπείας υπάρχουν μόνο 3 ιατροί. 
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● Ο ένας εκ των δύο γραμμικών επιταχυντών είναι εκτός λειτουργίας 

τουλάχιστον 18 μήνες, με αποτέλεσμα η λίστα αναμονής για μεν ριζική 

θεραπεία να ανέρχεται σε 6 – 7 εβδομάδες, για δε την ανακουφιστική περίπου 

σε 4- 5 εβδομάδες.  

● Θα πρέπει να αναφερθεί πως και ο υπάρχων γραμμικός επιταχυντής, λόγω 

του ότι λειτουργεί ακατάπαυστα, εμφανίζει πολλά προβλήματα. 

● Στο Ογκολογικό τμήμα το οποίο καλύπτει 1.000.000 πληθυσμό, υπάρχει 

πρόβλημα υποστελέχωσης: 3 μόνο γιατροί καλούνται να πραγματοποιήσουν 

περισσότερα από 30 ραντεβού ημερησίως, ένα μεγάλο αριθμό ενδοφλέβιων 

χημειοθεραπειών, περίπου 50-60, περί τις 100 συνταγές ημερησίως για peros 

χημειοθεραπείες, υποστηρικτικές καθώς και συνταγογραφήσεις 

παρακλινικών εξετάσεων. 

●  Επίσης η χωρητικότητα  του τμήματος είναι πολύ μικρή . Καρκινοπαθείς που 

υποβάλλονται σε θεραπείες  στιβαγμένοι σε μικρά δωμάτια, των οποίων η 

χωρητικότητα αν και είναι για 20 ασθενείς ανέρχεται στους 50 ημερησίως. 

Ασθενείς που ολοκληρώνουν την θεραπεία τους σε καρέκλες αντί για κλίνες. 

● Επιπλέον η κατάσταση έχει επιβαρυνθεί  λόγω ολοσχερούς καταστροφής του 

γραμμικού επιταχυντή του Γενικού Νοσοκομείου Άγιος Αντρέας με 

αποτέλεσμα τα περισσότερα περιστατικά που ευρίσκονται υπό θεραπεία να 

διοχετεύονται στο ακτινοθεραπευτικό τμήμα του ΠΓΝΠ, ενώ άλλα 

περιστατικά των οποίων οι θεραπείες είχαν προγραμματιστεί να ευρίσκονται 

εκτός προγραμματισμού.  

 

Δεδομένου ότι υπάρχει αδυναμία απολαβής ακόμη και των νόμιμων αδειών από 

τους εργαζομένους, για την κάλυψη των υπηρεσιακών αναγκών με 

υπερεφημερεύσεις, λόγω της υποστελέχωσης, 
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Δεδομένου ότι το Εθνικό Σύστημα Υγείας πρέπει να ασκεί και κοινωνική πολιτική 

με το να σέβεται τους πολίτες της και ειδικά τους πάσχοντες συνανθρώπους μας, 

Δεδομένου ότι παρά τις επαναλαμβανόμενες οχλήσεις από τους αρμόδιους φορείς 

καμία διορθωτική ενέργεια δεν έχει δρομολογηθεί, 

 

Δεδομένου ότι το Ογκολογικό και Ακτινοθεραπευτικό τμήμα του ΠΓΝΠ 

λειτουργούν οριακά λόγω της υποστελέχωσης και του ενός μόνο γραμμικού 

επιταχυντή, 

 

Ερωτάσθε κε Υπουργέ, 

1. Προτίθεστε να διοχετεύσετε τους πόρους  για την πλήρη ενίσχυση  του ΠΓΝΠ; 

2. Πότε επίκειται η αγορά νέου γραμμικού επιταχυντή στο ΠΓΝΠ, όπως υπάρχει 

η ενημέρωση από τη διοίκηση του νοσοκομείου και πόσο θα διαρκέσει η 

διαδικασία;   

3. Πότε επίκειται η αγορά νέου γραμμικού επιταχυντή στο Γενικό Νοσοκομείο 

Πατρών ο Άγιος Αντρέας και πόσο θα διαρκέσει η διαδικασία μέχρι την πλήρη 

λειτουργία του;   

4. Πως προτίθεστε να αναπροσαρμόσετε τον προϋπολογισμό για την 

χρηματοδότηση υλοποίησης ώριμων μελετών όπως την ανακατασκευή της 

χωρητικότητας του ογκολογικού τμήματος; 

5. Πότε θα προκηρυχθούν θέσεις  ιατρικού προσωπικού ακτινοθεραπευτών και 

ογκολόγων στο ΠΓΝΠ, γνωρίζοντας πως μόνο μία θέση ΔΕΠ ογκολόγου 

εγκρίθηκε και μία θέση επιμελητού Β ογκολόγου προκηρύχθηκε;  

6. Ποιος είναι ο προγραμματισμός για την χρηματοδότηση των ελλείψεων σε 

υλικοτεχνικές υποδομές; 
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7. Πως προτίθεστε να καλύψετε τα κενά και να ενισχύσετε περαιτέρω σε 

νοσηλευτικό και διοικητικό προσωπικό; 

 

 

Αθήνα, 10.01.2025 

Οι ερωτώντες  Βουλευτές 

 

 

Γιάννης Τσίμαρης 

 

 

 

 

Γεώργιος Α. Παπανδρέου  




